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Maribor, 10. 5. 2023 

 

ZAPISNIK 

10. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE  10. 5. 2023 

(S pričetkom ob 13. uri, v dvorani Severni stolp na Rektoratu UM) 

 

Prisotni člani ŠS UM: Jakob Ban (FE), Mo Lipovec (FNM), Goran Tomaš (FS), Lana Vogrinc 
(FT), Adrijan Tolar (FZV), Nejc Benkovič (MF), Avguštin Erdelji (ŠD), Tisa Lija Šober (EPF) 

Prisotni nadomestni člani ŠS UM: David Vozlič (FF), Nik Pušnik Bakšič (FL), Tia Pavlović 
(FVV), Sara Ćehić (MF), Nina Brezočnik (PF). 

Predsedujoča: Nomi Hrast, prorektorica za študentska vprašanja UM  

Ostali prisotni: Mirče Milenkov (FVV), Tina Kovačič (FL), Maša Žitek (PF), Primož Šajher 
(UM), Dejan Zvonar (FERI), Janja Žerak Vuk (UM), Tinkara Marija Podnar (FKKT), Vasilka 
Saklamaeva (FERI), Lana Radej (FERI), Mitja Suvajac (FNM), Jure Preložnik (MF), Eva Simonič 
(FE), Nina Urbanja (FZV), Maša Kaiser (PF), Luka Lah (FERI) 

 

Predlagani dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda 10. redne seje ŠS UM 
2. Potrditev zapisnika 9. redne seje ŠS UM 
3. Pregled neizvršenih sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Stalne delovne komisije ŠS UM 
6. Volitve predstavnikov študentov v Senat UM 
7. Rebalans finančnega načrta ŠS UM 2023 
8. Razno 

 

AD. 1. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 9. REDNE SEJE ŠS UM 

 

Prorektorica za študentska vprašanja Nomi Hrast je začela 10. redno sejo Študentskega sveta 
Univerze v Mariboru s pozdravom vseh prisotnih. Prebrala je osem točk dnevnega reda ter 
vprašala prisotne po pripombah. Ker teh ni bilo, je predlagala sprejetje naslednjega sklepa:  
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SKLEP 1 

ŠS UM potrdi dnevni red 10. redne seje ŠS UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Potrjen dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda 10. redne seje ŠS UM 
2. Potrditev zapisnika 9. redne seje ŠS UM 
3. Pregled neizvršenih sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Stalne delovne komisije ŠS UM 
6. Volitve predstavnikov študentov v Senat UM 
7. Rebalans finančnega načrta ŠS UM 2023 
8. Razno 

 

AD. 2. POTRDITEV ZAPISNIKOV 

 

Predsedujoča je povedala, da je na e-sejah dostopen zapisnik 9. redne seje ŠS UM, z dne 19. 

4. 2023.  

Na 9. redni seji ŠS UM je ob petih obstoječih točkah ŠS UM podal predloge članov v komisije 

Senata UM, seznanili smo se s poročilom študentskih svetov članic o rezultatih študentske 

ankete ter podali predloge za podelitve nagrad UM študentom. 

Predsedujoča je vprašala po pripombah in ker teh ni bilo, je predlagala sprejetje naslednjega 

sklepa: 

 

SKLEP 2 

ŠS UM potrdi zapisnik 9. redne seje ŠS UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 3. PREGLED NEIZVRŠENIH SKLEPOV 
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Predsedujoča je povedala, da je trenutno v izvrševanju sklep o podaji predlogov za člane 

komisij Senata UM in sklep predlogov za nagrade UM študentom. S prvim se bo Senat UM 

seznanil oziroma imenoval nove člane na svoji majski seji. Drugega sklepa Senat UM še ni 

obravnaval, ker Komisija za podelitev častnih naslovov, priznanj in nagrad še ni zasedala. 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 3 

ŠS UM se seznani s poročilom o izvrševanju sklepov. 

  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

AD. 4. POROČILA S SEJ UPRAVNEGA ODBORA UM, SENATA UM IN KOMISIJ SENATA UM 

 

Predsedujoča je povedala, da bosta s sekretarjem ŠS UM, Luko Lahom, predstavila poročila s 

sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM.  

 

Senat Univerze v Mariboru: 

Na Univerzi v Mariboru je potekala 41. redna seje Senata, na kateri je rektor prisotne v uvodu 

seznanil s tekočimi aktivnostmi vodstva UM. Še naprej potekajo intenzivne priprave 

dokumentacije za začetek realizacije projekta INNOVUM, kar vključuje tudi usklajevanje med 

fakultetami in pristojnim ministrstvom. 

Na Univerzi v Mariboru je bila oblikovana posebna delovna skupina, ki bo rektorju, kot članu 

vladne Delovne skupine za prenovo visokošolske zakonodaje, posredovala predloge in rešitve 

na področju visokega šolstva. 

V začetku leta sprejeti Zakon o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti (ZZrID) pa je v 

okviru stabilnega financiranja znanstvenoraziskovalne dejavnosti vpeljal programski steber 

financiranja, namenjen stabilnejšemu načrtovanju raziskovalne dejavnosti na področju 

raziskovalnih programov in mladih raziskovalcev. S ciljem institucionalne prilagoditve je UM 

imenovala posebno delovno skupino, ki je pripravila predlog Metodologije ocenjevanja in 

izbora prijav na poziv za financiranje ter spremljanje izvajanja raziskovalnih programov 
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Univerze v Mariboru, ki je bila predlagana senatu v potrditev. Metodologija je izvedbeni akt, 

v katerem se določi postopek izbora prijav na poziv za financiranje novih raziskovalnih 

programov, način in elemente ocenjevanja le-teh ter postopek ocenjevanja, način in elemente 

spremljanja izvajanja raziskovalnih programov. 

Skladno s procesi notranjega upravljanja in spremljanja kakovosti študijskih programov na 

UM, so bile izvedene notranje evalvacije izbranih študijskih programov Fakultete za 

strojništvo, Fakultete za elektrotehniko, računalništvo in informatiko ter Filozofske fakultete. 

Senatorke in senatorji so potrdili posamezna poročila ter se seznanili z načrtovanimi akcijskimi 

načrti in korektivnimi ukrepi. 

V nadaljevanju so senatorji sprejeli spremembe študijskih programov, potrdili doktorske teme 

in podali soglasja za izvolitev v nazive visokošolskih učiteljev in sodelavcev ter izvedel volitve 

rednih profesorjev ter znanstvenega svetnika. 

Upravni odbor UM:  

Upravni odbor Univerze v Mariboru se je sestal na 16. izredni seji, na kateri so potrdili 

novelacijo investicijskega programa za prenovo študentskega doma 15 (pod okriljem 

Študentskih domov UM), katera se bo izvajala na podlagi kandidiranja na razpis. 

Javno povabilo za energetske prenove stavb izjemnega upravnega ali družbenega pomena v 

okviru Načrta za okrevanje in odpornost, razvojnega področja »Zeleni prehod«, komponente 

2: Trajnostna prenova stavb, namreč narekuje spremembe, ki so potrebne zaradi prilagoditve 

ukrepov energetske sanacije, pri čemer pa ostaja vrednost investicije nespremenjena. 

Po končani izredni seji se je nadaljevala 22. redna seja, na kateri so člani potrdili investicijsko 

dokumentacijo za rekonstrukcijo in dozidavo objekta ŠTUK. Na področju univerzitetne 

športne infrastrukture je Upravni odbor potrdil obnovo Univerzitetnega športnega centra 

Leona Štuklja, za katero se pričakuje pridobitev intervencijskih sredstev. Z obnovo, ki je nujno 

potrebna, želi Univerza v Mariboru zagotoviti športno infrastrukturo, ki bo omogočila 

izvajanje športnih dejavnosti na visoki ravni ter promovirala zdrav način življenja med študenti 

in širšo javnostjo. 

V lanskem letu sprejet Zakon o znanstvenoraziskovalni in inovacijski dejavnosti je univerzam 

prinesel večjo avtonomnost na področju znanstvenoraziskovalne dejavnosti. UM je tako 

prejela dobrih 13 mio sredstev za stabilno financiranje znanstvenoraziskovalne dejavnosti za 

leto 2023 in za katera je bilo potrebno narediti delitev po posameznih stebrov dejavnosti, tako 

institucionalni steber financiranja (ISF-O), programski steber financiranja (PSF-O) in razvojni 

steber financiranja (RSF-O). 
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Upravni odbor UM je prav tako soglašal z izstopom Univerze v Mariboru iz Centra odličnosti 

Polimerni materiali in tehnologije (PoliMaT) na predlog članic Fakultete za strojništvo in 

Fakultete za gradbeništvo, prometno inženirstvo in arhitekturo. 

Habilitacijska komisija: 

39. redna seja Habilitacijske komisije je potekala istočasno, kot 10. redna seja ŠS UM. 

Komisija za znanstvenoraziskovalne zadeve: 

Komisija se ta mesec ni sestala. 

Komisija za ocenjevanje kakovosti: 

Komisija se ta mesec ni sestala. 

Komisija za izobraževanje in študij: 

Komisija za izobraževanje in študij je izvedla 1. korespondenčno sejo, ki je potekala do 9. maja 

2023 do 15. Ure. Glasovali so o podaji pozitivnega mnenja k predlogu povišanja vpisnih mest 

za vpis državljanov RS in držav članic EU v prvi letnik EMAG študijskega programa Splošna 

medicina na MF UM. Ob pozitivnem mnenju bo KIŠ Senatu UM predlagala, da podajo 

pozitivno mnenje, vendar le pod pogojem, da Vlada RS zagotovi sredstva za financiranje 

dodatno razpisanih mest.  

Svet Doktorske šole: 

Svet Doktorske šole je na svoji 2. redni seji potrdil zapisnik 1. redne seje SDŠ. Potrdili so 13 

doktorskih tem, od tega 5 z dopolnitvijo. Podali so pozitivno mnenje k spremembi študijskega 

programa 3. stopnje Pravo na PF UM (sprememba vsebin učnih načrtov). Potrdili so merila za 

ocenjevanje vlog na javnem razpisu ter ovrednotili delavnico red. prof. Dr. Janje Hojnik z 

naslovom Raziskovalna etika in integriteta. 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 4 

ŠS UM se seznani s poročili s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 5. STALNE DELOVNE KOMISIJE ŠS UM 
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Predsedujoča je povedala, da Stalne delovne komisije ŠS UM načrtujejo naslednje projekte:  
- Predavanje o okoljskem in ogljičnem odtisu v sodelovanju s Centrom za zaslužne 

profesorje UM. Dogodek bo potekal 11. maja 2023 ob 15. Uri v Glazerjevi knjižnici v 
UKM, 

- Meduniverzitetno športno tekmovanje. 
 

Predsedujoča je povedala, da so Stalne delovne komisije izvedle naslednje projekte: 
- Dnevi zdravja 2023 v sodelovanju s Fakulteto za zdravstvene vede UM pod okriljem 

projekta Veš kaj ješ =  Moja izbira 2.0. Organizirana sta bila okrogla miza (8. 5. 2023) 
ter pohod na Piramido (9. 5. 2023). 

 

Predsedujoča je še dodala, da Stalne delovne komisije iščejo nove člane in prisotne pozvala, 
da se pridružijo in pomagajo pri izvajanju dejavnosti in aktivnosti v posameznih komisijah. 
 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA ŠTUDIJSKE ZADEVE 

Predsedujoča je povedala, da pri komisiji ni novosti. 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA OBŠTUDIJSKE ZADEVE IN STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA 

SOCIALNE IN ZDRAVSTVENE ZADEVE 

Predsedujoča je besedo predala Lani Radej, predsednici Stalne delovne komisije za 

obštudijske zadeve, da poda poročilo svoje komisije ter Komisije za socialne in zdravstvene 

zadeve. 

Lana Radej (FERI) je povedala, da so v sklopu komisij izvedli Dneve zdravja 2023, kjer so 8. 

maja 2023 organizirali okroglo mizo z naslovom Zdravje za uspešno življenje, 9. maja 2023 pa 

pohod na Piramido, kamor so povabili Žigo Donika, uspešnega odbojkarja in mladega 

raziskovalca na UM.  

Lana Radej je nato povedala, da se pripravljajo na meduniverzitetno športno prvenstvo, kjer 

bodo sodelovale ekipe slovenskih univerz v treh športih, to so košarka, nogomet ter moška in 

ženska odbojka. 

Avguštin Erdelji (ŠD) je vprašal, kolikšna je bila udeležba na pohodu. 

Predsedujoča je odgovorila, da se je pohoda udeležilo okoli 50 študentov. 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA MEDNARODNE, ZUNANJE IN RAZISKOVALNE ZADEVE 

 Predsedujoča je besedo predala Vasilki Saklamaevi, predsednici Stalne delovne komisije za 

mednarodne, zunanje in raziskovalne zadeve. 
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Vasilka Saklamaeva (FERI) je povedala, da jezikovni tečaji potekalo brezhibno. 

Povedala je, da se je kot študentska predstavnica Univerze v Mariboru udeležila srečanja v 

Rimu, kjer so se dogovorili, da se bo ustanovil ESN ATHENA (Erasmus Student Network), člani 

katerega bodo študenti iz Erasmus Student Exchnage kot tudi predstavniki študentskih svetov. 

Trenutno UM predstavljata Vasilka Saklamaeva ter Jure Turk, ki sta tudi člana ATHENA Student 

Board-a. Prisotne je pozvala, da če koga zanima mednarodno sodelovanje, se naj javi, kajti 

imajo tri odprta mesta za študente. Dodala je še, da bodo v prihodnjih tednih pričeli s 

promocijo projekta ATHENA. 

Predsedujoča je dodala, da je ATHENA skupnost devetih evropskih univerz, ki so se povezale 

z namenom, da pripravijo skupne študijske programe. To bi omogočilo najvišji nivo 

izobraževanja. ATHENA projekt trenutno čaka na podaljšanje. V primeru, da bo projekt 

podaljšan, se bo začela priprava študijskih programov v skladu z načrtom Evropske komisije 

za razvoj visokošolskega študija, ki bodo konkurenčni podobnim programov drugod po svetu. 

PREDSTAVNICA ZA STIKE Z JAVNOSTJO 

Predsedujoča je povedala, da se je Nina Planinšek (FERI), predstavnica za stike z javnostjo ŠS 

UM opravičila od seje. 

Še enkrat je povabila prisotne, da se pridružijo Stalnim delovnim komisijam in sodelujejo pri 

projektih na raznih področjih. 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 5 

ŠSUM se seznani s poročili predsednikov stalnih delovnih komisij ŠSUM o izvedenih 

projektih in z aktivnostmi na projektih, ki so v pripravi. 

  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

AD. 6. VOLITVE PREDSTAVNIKOV ŠTUDENTOV V SENAT UM 

Predsedujoča je povedala, da je Senat univerze je najvišji akademski in strokovni organ 

univerze, ki ga sestavljajo visokošolski učitelji, ki so zaposleni na Univerzi v Mariboru, kot tudi 

predstavniki znanstvenih in umetniških disciplin ter strokovnih področij, ki morajo biti 

enakopravno in ustrezno zastopana v Senatu s tem, da ima vsaka članica vsaj enega člana. V 
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Senat UM Študentski svet Univerze v Mariboru skladno z 250. členom Statuta UM izvoli 9 

predstavnikov, ki morajo imeti status študenta, tako da ima senat univerze najmanj eno 

petino izvoljenih članov študentov. 2. marca 2023 je rektor UM, red. prof. dr. Zdravko Kačič, 

izdal Sklep o razpisu volitev za člane Senata UM iz vrst visokošolskih učiteljev in študentov 

UM. Rok za oddajo kandidatur je bil 12. april 2023 do 10. ure. Volitve za člane Senata UM iz 

vrst študentov se morajo na ŠS UM izvesti najkasneje do 17. maja 2023.  

19. aprila 2023 je bil objavljen dokončen seznam popolnih kandidatur za člane Senata UM iz 

vrst študentov, iz katerega je bilo razvidno, da je popolno kandidaturo do roka oddalo 17 

študentov.  

Kandidati so po abecednem vrstnem redu:  

o Nomi Hrast, EPF, 

o Maša Kaiser, PF, 

o Luka Lah, FERI, 

o Žiga Majcen, FF, 

o Tinkara Marija Podnar, FKKT, 

o Vesna Postružnik, FKKT, 

o Jure Preložnik, MF, 

o Lana Radej, FERI, 

o Timotej Ribič, FOV, 

o Tamara Rijavec, FZV, 

o Vasilka Saklamaeva, FERI, 

o Eva Simonič, FE, 

o Gal Slaček, FKKT, 

o Mitja Suvajac, FNM, 

o Sanja Toplak, FKKT, 

o Nina Urbanja, FZV, 

o Maša Žitek, PF. 

 

Prorektorica je povedala, da je Senat UM najvišji organ na Univerzi v Mariboru, mandat 

študentov v Senatu pa traja dve leti. Iz razloga pomembnosti vloge študentov, smo se odločili 

in na sejo povabili vse kandidate, da se pred izvedbo volitev tudi predstavijo. Na povabilo so 

se odzvali: Maša Žitek (PF), Tinkara Marija Podnar (FKKT), Vasilka Saklamaeva (FERI), Lana 

Radej (FERI), Mitja Suvajac (FNM), Jure Preložnik (MF), Eva Simonič (FE), Nina Urbanja (FZV), 

Maša Kaiser (PF), Luka Lah (FERI) in Nomi Hrast (EPF). 

Predsedujoča je kandidate vljudno prosila, da se po abecednem vrstnem redu predstavijo in 

povedo: ime in priimek, fakulteto, letnik in smer študija ter zakaj so se odločili za kandidaturo 

v Senat UM.  
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Maša Kaiser (PF) je povedala, da je študentka 2. letnika Pravo na Pravni fakulteti. Letos prvič 

sodeluje v ŠS PF in sicer kot predsednica letnika, je tudi članica Aakademskega zbora PF in 

Komisije za študijske zadeve PF. V Senat UM je kandidirala, ker je mnenja, da se študenti na 

fakulteti srečujejo s podobnimi težavami kot na univerzi. 

Luka Lah (FERI) je povedal, da je študent 3. letnika Medijskih komunikacij na Fakulteti za 

elektrotehniko, računalništvo in informatiko. Že dve leti zapored je predsednik letnika v ŠS 

FERI, je v drugem mandatu člana AZ FERI, letos je prvič član Senata FERI, je tudi tutor. Na 

univerzi deluje kot sekretar ŠS UM, je član Habilitacijske komisije, Komisije za izobraževanje 

in študij ter Odbora za šport. Povedal je, da se mu zdi, da s članstvom v Senatu UM lahko 

popolno zaobkroži krog študentskega predstavništva in še naprej deluje po načelu ŠS UM: od 

študentov za študente. 

Žiga Majcen (FF) je predsedujoči poslal pisno predstavitev ter prosil, da jo na seji prebere. 

Predsedujoča je prebrala, da je Žiga Majcen dvopredmetni študent 2. letnika programov 

Geografija in Zgodovina na Filozofski fakulteti. Je član ŠS FF, AZ FF, je član Habilitacijske 

komisije na FF kot tudi na UM. Opravlja funkcijo sekretarja ŠS FF. Študentska politika ga 

zanima že dolgo, kot tudi članstvo v Senatu UM, kjer se bo držal lastnega načela, da dela za 

dobro študentov. 

Tinkara Marija Podnar (FKKT) je povedala, da je študentka 2. letnika podiplomskega študija 

Kemija na Fakulteti za kemijo in kemijsko tehnologijo. V Senat UM je kandidirala, ker je 

prodekanica za študentska vprašanja na FKKT, rada sodeluje z vodstvi in je mnenja, da ji 

študentsko predstavništvo gre dobro od rok. 

Jure Preložnik je povedal, da je študent 3. letnika Splošne medicine na Medicinski fakulteti. 

Izpostavil je dve problematiki, to sta raziskovanje in študentska anketa, s katerima se aktivno 

ukvarjajo na ŠS MF. Problematiko raziskovanja rešujejo s Sekcijo za raziskovanje in založništvo 

študentov ŠS MF, s problematiko študentske ankete pa se ukvarja vodja notranjih zadev ŠS 

MF. V Senat UM je kandidiral, ker želi aktivno sodelovati pri reševanju problematik na UM in 

si želi, da je glas študentov slišan. 

Lana Radej (FERI) je povedala, da je študentka 2. letnika Medijskih komunikacij na FERI. 

Opravlja funkcijo predsednice Stalne delovne komisija za obštudijske zadeve, je redno 

prisotna na sejah ŠS UM in kolegijih prodekanov. Na fakulteti je vključena v ŠS FERI, AZ FERI, 

Senat FERI, je tudi tutorka. Pove, da se ji zdi, da bi funkcijo senatorke opravljala uspešno. 

Vasilka Saklamaeva (FERI) je povedala, da je študentka 2. letnika podiplomskega študija 

Informatika in podatkovne tehnologije na FERI. Je prodekanica za študentska vprašanja FERI, 

je članica KŠZ FERI, Senata UM, Senata FERI, AZ FERI. Povedala je, da dobro sodeluje z 

vodstvom FERI in UM ter skrbi, da smo študentje pravilno in enakovredno zastopani. 

Eva Simonič (FE) je povedala, da je študentka podiplomskega študija na Fakulteti za 
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energetiko. Študentska predstavnica je že od drugega letnika, je članica Senata FE, AZ FE, KOK 

in KŠZ FE, bila je namestnica člana v ŠS UM v prejšnji zasedbi. Za kandidaturo v Senat UM se 

je odločila, ker jo veseli, da lahko študenti sodelujemo v vseh organih. Zastopanje študentov 

ji je v čast in veselje. 

Mitja Suvajac (FNM) je povedal, da je študent 3. letnika Fizike na Fakulteti za naravoslovje in 

matematiko. Je predsednik letnika v ŠS FNM in član AZ FNM. Povedal je, da lahko povezovanje 

študentov in vodstev privede do dobrega vzdušja in sodelovanja, kar se je tudi pokazalo v 

zadnjih dveh letih, ko so s ŠS FNM veliko spremenili in s tem študentom pokazali, zakaj so 

tukaj. Za kandidaturo se je odločil, ker želi podobno delo nadaljevati na univerzi, kajti 

študentje lahko skupaj dosežemo marsikaj. 

Nina Urbanja (FZV) je povedala, da je študentka 2. letnika Zdravstvene nege na Fakulteti za 

zdravstvene vede. Je članica ŠS FZV, KZRZ. Za kandidaturo v Senat UM se je odločila po 

priporočilu prodekana in ker se ji zdi, da je FZV premalo zastopana v organih UM s strani 

študentov. Članstvo v Senatu UM se ji zdi dober izziv. 

Maša Žitek (PF) je povedala, da je študentka 3. letnika Prava na PF. Je predsednica letnika v 

ŠS PF, AZ PF. Povedala je, da dobro pozna študentsko politiko. Za kandidaturo v Senat UM se 

je odločila, ker se želi zavzemati za študente.  

Nomi Hrast (EPF) je povedala, da je študentka 1. letnika dodiplomskega študija Ekonomske in 

poslovne vede, strateški in projektni management na Ekonomsko-poslovni fakulteti. V 

organih dijaškega in študentskega predstavništva sodeluje že skoraj 10 let, kar ji je zelo 

pomembno. Povedala je, da so na fakulteti in tudi univerzi že veliko dosegli in spremenili, kar 

je namen študentskega predstavništva. Na EPF je bila prodekanica za študentska vprašanja, 

je tudi članica Senata EPF. Pove, da so ravno najvišji organi najtežji za sodelovanje, vendar 

lahko tudi največ dosežemo, zato je sodelovanje pomembno in si želi še naprej zastopati 

mnenja študentov. 

 

Jure Preložnik (MF) je dodal, da je član Senata MF. 

 

Članica Tisa Lija Šober (EPF) je vprašala, ali sme prebrati predstavitev Gala Slačka (FKKT), ki se 

ni mogel udeležiti seje. 

Po strinjanju predsedujoče je Tisa Lija Šober povedala, da je Gal Slaček mladi raziskovalec na 

FKKT, že od prvega letnika je član ŠS FKKT, je tudi tutor, več let že tekmuje na Univerzitetni 

športni ligi in je oseba, ki ve zastopati mnenja študentov. 

Prodekanica Tinkara Marija Podnar (FKKT) je dodala, da podpira Gala Slačka ter da imajo iz 

FKKT še dve kandidatki, ki sta obe v redu. 

 

Ker želje po razpravi ali vprašanj za kandidate ni bilo, je predsedujoča člane ŠS UM pozvala, 
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da glasujejo po lastni vesti in v miru. Izbrati morajo do največ 9 kandidatov. 

Za potrebe glasovanja je predsedujoča predlagala, da se v volilno komisijo imenuje Saro Ćehić 

(MF) kot predsednico ter Tiso Lijo Šober (EPF) in Avguština Erdeljija (ŠD) kot člana. 

 

 

Predlagala je sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 6.1 

ŠS UM za potrebe izvedbe volitev članov Senata UM iz vrst študentov imenuje komisijo v 
naslednji sestavi: Sara Ćehić kot predsednik/ca ter Tisa Lija Šober in Avguštin Erdelji kot 

člana. 

  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Predsedujoča je prosila vse prisotne z glasovalno pravico, da pristopijo do komisije in oddajo 

glasovnico. 

Sejo je ob 13:59 zapustil Adrijan Tolar (FZV). 

Sejo je ob 13:59 zapustil David Vozlič (FF). 

 

Po končanem postopku volitev je predsedujoča k besedi povabila predsednico komisije, da 

prisotnim predstavi rezultate. 

 

Predsednica komisije Sara Ćehić (MF) je povedala, da je bilo oddanih 13 veljavnih glasovnic. 

Rezultati so sledeči: 

o Luka Lah, FERI: 13 glasov, 

o Vasilka Saklamaeva, FERI: 12 glasov, 

o Nomi Hrast, EPF: 11 glasov, 

o Maša Žitek, PF: 10 glasov, 

o Jure Preložnik, MF: 9 glasov, 

o Mitja Suvajac, FNM: 8 glasov, 

o Tinkara Marija Podnar, FKKT: 7 glasov, 

o Žiga Majcen, FF: 7 glasov, 

o Nina Urbanja, FZV: 7 glasov, 
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o Maša Kaiser, PF: 6 glasov, 

o Lana Radej, FERI: 6 glasov, 

o Eva Simonič, FE: 6 glasov, 

o Gal Slaček, FKKT: 5 glasov, 

o Timotej Ribič, FOV: 1 glasov, 

o Tamara Rijavec, FZV: 1 glasov, 

o Sanja Toplak, FKKT: 1 glasov, 

o Vesna Postružnik, FKKT: 0 glasov. 

 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 6.2 

ŠS UM na podlagi izvedenih tajnih volitev ugotavlja, da so za člane Senata UM iz vrst 
študentov izvoljeni naslednji študenti (9): Luka Lah (FERI), Vasilka Saklamaeva (FERI), 
Nomi Hrast (EPF), Maša Žitek (PF), Jure Preložnik (MF), Mitja Suvajac (FNM), Tinkara 

Marija Podnar (FKKT), Žiga Majcen (FF), Nina Urbanja (FZV), za mandatno dobo od 1. 6. 
2023 do 31. 5. 2025. 

  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 7. REBALANS FINANČNEGA NAČRTA ŠS UM 2023 

 

Predsedujoča je povedala, da je Študentski svet UM v skladu s 36. členom Pravilnika o 

delovanju in sestavi študentskih svetov v mesecu januarju na 6. redni seji sprejel program dela 

in finančni načrt ŠS UM za leto 2023. Ob polletju je običajno na sprejemanju v ŠS UM tudi 

rebalans zaradi knjiženja preostalih stroškov, ki so nastali ob koncu leta 2022. Prejeli smo tudi 

končne zneske preostalih sredstev in jih dodali v finančni načrt. Spremembe v finančnem 

načrtu so posledica spremembe višine sredstev ter zakonsko določene spremembe minimalne 

urne postavke, ki se je zvišala v mesecu januarju. Sredstva od projektov ŠS UM smo morali 

prerazporediti med honorarje ter ostale projekte, kjer so narasli stroški. Zaradi previsokih 

stroškov nekaterih projektov ne bo mogoče izvesti v zastavljeni obliki.  

Predsedujoča je povedala, da je ena večjih sprememb, ki jih predlaga, Dodatni poziv za 

sofinanciranje projektov ŠS članic. Po pogovoru z več prodekani je ugotovila, da obstaja 

problematika z višino prejetih sredstev za izvajanje projektov. Ob iskanju rešitev je bilo 

ugotovljeno, da je možno zagotoviti dodatna sredstva za projekte. Dodaten poziv razpiše 
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rektor UM. Predsedujoča je dejala, da si želi, da bi rok za prijavo bil enak roku za oddajo 

delnega vsebinskega in finalnega poročila. Študentski sveti bi sredstva lahko prejeli do začetka 

naslednjega semestra, ko bi želeli tudi biti seznanjeni z rezultati poziva. Ob sprejetju Poziva, 

bo le- ta izdan prihodnji teden. 

Poziv je bil ustaljena praksa, ki se je opustila. Je odlična priložnost, da ŠS članic tekom leta 

nadgradijo projekte oziroma pripravijo nove, če tekom leta ugotovijo, da je po tem potreba. 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 7.1 

ŠS UM potrdi rebalans Finančnega načrta Študentskega sveta UM za leto 2023, kot je 

razvidno iz priloge: Rebalans FN ŠS UM_2023. 

  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Predsedujoča je povedala, da skladno s spremembo urne postavke za študentsko delo, 

predlagamo tudi spremembo urne postavke za prorektorja in sekretarja ŠS UM, za enak delež 

kot so bile spremembe ostalih urnih postavk za študentsko delo. Gre za dvig 11%, s čimer se 

bi ohranilo razmerje med urnimi postavkami različnih vrst študentskega dela, tako kot je bilo 

v preteklosti. Predsedujoča je nato odprla razpravo. 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 7.2 

ŠS UM potrdi spremembo urne postavke za prorektorja za študentska vprašanja in za 

sekretarja ŠS UM iz 7 EUR BRUTO na 7,77 EUR BRUTO. 

  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 8. RAZNO 
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Predsedujoča je povedala, da so se v marcu 2023 povezali študentski sveti univerz članic 

Rektorske konference Republike Slovenije z namenom, da bi lahko bolje reševali aktualne 

izzive, ki jih imamo študenti na vseh univerzah v Sloveniji. Po uvodnih srečanjih so na prejšnji 

seji RKRS, ki je bila 14. aprila 2023, podali predlog, da imenujejo delovno skupino za 

študentska vprašanja, ki bi delovala znotraj RKRS in bi imela možnost tudi formalno predlagati 

določene predloge rektorjem.  

Delovna skupina je bila imenovana in skladno z načrtom aktivnosti so pripravili predlog za 

podporo vzpostavitvi dispanzerjev ali drugih oblik zdravstvene oskrbe za študente v mestih, 

kjer delujejo univerze in fakultete. Na podlagi tega so imeli v petek, 5. maja 2023, sestanek 

študentskih svetov članic RKRS, kjer so potrdili predlog, ki ga bodo v mesecu maju obravnavali 

tudi vsi študentski sveti univerz. Nato ga bodo v mesecu juniju posredovali na RKRS in si želijo, 

da bi rektorji podprli predlog.  

S tem predlogom bodo lahko tudi univerze bolje izpeljale dogovore z zdravstvenimi domovi, 

da se ponovno vzpostavijo dispanzerji za študente ali študentske ambulante, kamor se lahko 

obrnejo vsi študentje. Tudi na UM so potekali neformalni pogovori z Zdravstvenim domom 

Adolfa Drolca v tej smeri. Vsebino dopisa trenutno usklajujemo z vsemi študentskimi sveti, da 

se bo predlog lahko potrdil na vseh študentskih svetih. Dodala je, da bo ŠS UM z vsebino 

dopisa seznanjeni pred načrtovano korespondenčno sejo. 

Predsedujoča je povedala, da pod točko Razno ni predvidene druge vsebine. Prisotne je 

pozvala k razpravi oziroma podaji teme. Ker želje po tem ni bilo, je še dodala, da se bo na 

junijski seji obravnavalo navodila za tutorstvo na UM. 

 

Seja se je zaključila ob 14:30. 

 

Sekretar Študentskega sveta  
Univerze v Mariboru,   
  
Luka Lah, l. r.  
  

Prorektorica za študentska vprašanja  
Univerze v Mariboru,  

   
Nomi Hrast, l. r.  

  
 


